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Protokół z obrad  
Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Czeladzi
z dnia 20 sierpnia 2015r. 

Porządek:
Opracowanie planu pracy Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa na miesiące wrzesień – 
grudzień.

Obecni członkowie Komisji:
1. Marian Kita
2. Włodzimierz Jaros
3. Marek Jarno
4. Janina Wcisło

Wszyscy członkowie Komisji obecni. 

Pozostałe osoby obecne w trakcie obrad Komisji:
• Z-ca Burmistrza Beata Zawiła

Prowadzący obrady – Przewodniczący Komisji Marian Kita

Czas trwania: 1:10 (13:30 – 14:40)

USTALENIA/ ROZSTRZYGNIĘCIA:
Komisja pozytywnie przyjęła plan pracy Komisji na miesiące wrzesień – grudzień. Za przyjęciem planu pracy 
opowiedziało się czterech członków Komisji. 

Lp. MIESIĄC TEMATYKA POSIEDZEŃ KOMISJI RADY MIEJSKIEJ 

1 Wrzesień 1. Wady postawy u dzieci- ocena efektów programu profilaktyki

2. Wady słuchu u dzieci oraz badania stomatologiczne

2 Październik 1. Usługi opiekuńcze w gminie

2. Usługi opiekuńcze dla osób ze znacznym stopniem niepełnosprawności

3. Usługi opiekuńcze na rzecz osób w wieku podeszłym

4. Bariery architektoniczne i możliwości ich likwidacji

3 Listopad 1. Zagrożenia wynikające z układów komunikacyjnych miasta

2. Osoby bezdomne w mieście

4 Grudzień

1. Analiza budżetu miasta na 2016 r. 

PRZEBIEG OBRAD:
Marian Kita – przywitanie przybyłych i otwarcie obrad Komisji.
Marian  Kita –  musimy  ustalić  plan  pracy  naszej  komisji.  Nie  chciałbym  sam  podejmować  tej  decyzji.
Dwunaste posiedzenie komisji jest przeznaczone na zaopiniowanie kwestii budżetowych na rok następny.
Trzeba plan pracy podzielić, oczywiście muszą znaleźć się w nim elementy zdrowotne. Rozpocznijmy od
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wad postawy u dzieci w klasach 1-3. Czy mają one wykonywane obligatoryjne badania w tym kierunku?
Janina Wcisło – to nie funkcjonuje w klasach 1 – 3. Jedynie zdażają się badania w klasie pierwszej. 
Marian Kita –  to  jeszcze  gorzej.  Chciałbym prosić  Panią  Burmistrz  aby przybliżyła  w jakiś  sposób ten
narastający  problem.  Nie  możemy  tu  dywagować,  ważna  jest  kwestia  badań  w  szkołach.  Istotnym
elementem są też zajęcia na basenie.
Włodzimierz Jaros – trzeba się również zastanowić nad problemem słuchu u dzieci.
Marian Kita  – jeżeli nadmieniamy problem wad słuchu to powinniśmy się również zastanowić co zrobić w
kierunku powrotu lekarzy do szkół. Zatrważająca jest ilość dzieci z pruchnicą . Poświęćmy jeden miesiąc
obrad komisji na kwestie zdrowia dzieci.
Janina Wcisło – odnosząc się do zajęć na basenach dowiedziałam się o zajęciach, które mają odbywać się
dwa razy w tygodniu na naszym basenie.
Z-ca  Burmistrza –  będzie  rozpisany  projekt  dotyczący  korzystania  dzieci  z  naszego basenu w  celach
zdrowotnych
Włodzimierz Jaros – W szkole,  w której  pracuje niecka po basenie została,  wystarczą teraz materiały
pomocnicze? Koszt takiego przedsięwzięcia to 2 mln złotych, a utrzymanie roczne 80 – 70 tysięcy złotych.
Marian Kita – temat wad postawy u dzieci będzie przeznaczony na wrzesień. Pani Burmistrz ja zgłaszałem
brak tabliczek na ul. Grodzieckiej. Postęp prac jest tak duży, że jesteśmy bardzo zadowoleni. Mam jednak
pytanie dotyczące murowanych "witaczy" na ul.Katowickiej. 
Z-ca Burmistrza – "witacz" jest już zburzony.
Marian  Kita –  sprawa  jest  o  wiele  poważniejsza  na  krzyżówce  ul.  Bytomskiej,  ul.  Kilińskiego  i  Niwy.
Nadjeżdzające pojazdy nie widzą siebie na wzajem. Najlepiej byłoby ten teren wykosić.
Włodzimierz Jaros – może postawić tam lustra?
Marian Kita – jest to najmniej dogodna wersja. Prosiłbym aby Pani Burmistrz tam pojechała i zobaczyła jak
sprawa wygląda. 
Włodzimierz  Jaros –  ten  sam  problem  jest  na  ul.  Grodzieckiej  kiedy  obok  stacji  Orlen  nie  widać
wyjeżdzającego tramwaju. Żywopłot w tej części jest za wysoki. 
Janina Wcisło – prosiłabym również o postawienie tabliczki "zakaz wprowadzanie psów" na ogrodzonym
terenie siłowni. Na ul. Nowopogońskiej -działki od 45 do 49- trzeba obciąć drzewa, których gałęzie wystają
na chodnik.Jaki jest postęp w odpowiedzi na pismo Pana Pawła Olszewskiego dotyczące ul. Borowej i Aleii
Róż?
Z-ca Burmistrza – odpisujemy na to pismo.
Marian Kita  – trzeba zainteresować się również przejściami między ul.  Przełajską a Bytomską. Są one
zagrodzone przez mieszkańców i nie ma dojazdu, co może być problemem gdy będzie potrzeba dojazdu
pogotowia lub straży pożarnej. 
Włodzmierz Jaros – chciałem zgłosić również problem przed ogródkami działkowymi. Ludzie wysypują tam
śmieci. Działkowicze się skarżą. 
Marian Kita  – trzeba postawić tam kontener aby nie powstało dzikie wysypisko, które będziemy musieli
usuwać. 
Włodziemierz Jaros – jak wygląda sprawa akcji Zdrowa Żywność w sklepikach szkolnych?
Marian Kita – dzieci musza się zdrowo odżywiać. Powinniśmy dażyć do tego aby wszystkie dzieci jadły
obiady w szkole. 
Włodzimierz Jaros – w poniedziałki jest najwięcej głodnych dzieci. 
Marian Kita – plan na wrzesień to: 

• Wady postawy u dzieci- ocena efektów programu profilaktyki

• Wady słuchu u dzieci oraz badania stomatologiczne

Plan na październik byłby następujący:

• Usługi opiekuńcze w gminie

• Usługi opiekuńcze dla osób ze znacznym stopniem niepełnosprawności

• Usługi opiekuńcze na rzecz osób w wieku podeszłym

Janina Wcisło – dodajmy również "Bariery architektoniczne i możliwości ich likwidacji"

Marian Kita – w takim razie plan na listopad byłby następujący:

• Zagrożenia wynikające z układów komunikacyjnych miasta

• Osoby bezdomne w mieście
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Grudzień natomiast mamy zarezerwowany, jak wspomniałem wcześniej, na analizę budżetu miasta na rok

2016.

Włodzimierz Jaros – co z Akcją Zima?

Marian Kita – to już nie dotyczy naszej komisji. Proszę Państwa o zagłosowanie planu pracy.

Głosowanie za pozytywnym rozpatrzeniem planu pracy Komisji

Głosów "za" – 4

Głosów wstrzymujących się – 0

Głosów przeciw – 0

Marian Kita – bardzo dziękuję za przybycie. Zamykam obrady Komisji. 

Prowadzący obrady

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej,

Zdrowia i Bezpieczeństwa

Marian Kita

W załączeniu:

• Lista obecności

Protokół został napisany i wyłożony do wglądu w komórce obsługującej Radę dnia: 21.08.2015r.

Protokolant: Katarzyna Janikowska

Protokół został umieszczony w BIP dnia:....................................


